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Voorwoord 

Als ik het voorwoord schrijf voor het jaarverslag dan denk ik altijd rustig terug aan het afgelopen jaar. 
Meestal doe ik dat met een glimlach. Mooie activiteiten die we als commissie hebben uitgeoefend en 
de lol die we samen hebben om er voor het dorp te zijn. Toch is het dit jaar iets anders. Wat mij vooral 
bij blijft is het vandalisme. Stuk maken waar veel mensen hard voor gewerkt hebben, vaak onbetaald. 
We mogen dan blij zijn als dorp dat het allemaal weer wordt hersteld. Vaak ook weer door vrijwilligers. 
Ik hoop maar dat we niet op een punt komen dat deze mensen zeggen…. Bekijk het maar. 

Gelukkig slaat mijn negatieve gedachte snel om naar de positieve kant. Ook dit jaar hebben we weer 
twee mooie evenementen mogen organiseren. Dit jaar voor het eerst de food & fair. Mijn 
complimenten aan de subcommissie om dit nieuwe evenement zo te organiseren. Het eerste jaar is 
altijd even zoeken en aftasten maar ik denk dat het dusdanig geslaagd was dat we er in 2024 een nog 
mooier evenement van kunnen maken. 

Ook zijn de contacten met de gemeente weer wat duidelijker geworden. Een vast contactpersoon die 
ons kan ondersteunen in onze contacten met de verschillende afdelingen. Een eerste aanzet is reeds 
geweest met de wethouder en ik verwacht dat we in 2024 eindelijk wat duidelijkheid krijgen met 
betrekking tot de woonvisie. Kunnen we voor onze eigen jeugd betaalbare woningen verwachten is 
toch een vraag die bij veel inwoners leeft. 

Om de belangen van Annen zo goed mogelijk te kunnen behartigen proberen we diversiteit in de 
commissie te houden. Wat altijd lastig is om de jeugd te vertegenwoordigen. Als commissie hebben we 
dan ook besloten om een trainee toe te voegen aan de commissie. Een jeugdlid dat een jaar mag 
proeven aan bestuurstaken en input kan geven met betrekking tot zaken die spelen bij de jeugd. Na 
een jaar evalueren we en kijken we wat het vervolg zal gaan worden. 

Als Commissie doen wij alles vrijwillig en met veel plezier. Als voorzitter ben ik zeer blij met de groep 
commissieleden die actief is binnen de Commissie Dorpsbelangen. Er gaan vele vrije uurtjes op aan de 
activiteiten maar een ieder doet dit met een lach. Allemaal hebben wij 1 doel en dat is de leefbaarheid 
van Annen zo optimaal mogelijk houden. 

 

Ype Tol, Voorzitter 
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Hoofdstuk 1 – inleiding 
 

Voor u ligt het 44ste jaarverslag van de Stichting Commissie Dorpsbelangen Annen. In dit verslag wordt 
naast de financiële verslaglegging van het jaar 2023 een beeld geschetst van de activiteiten die door de 
commissie in het jaar 2023 zijn vormgegeven.  

 
Doelstelling: 
 

“De stichting Commissie Dorpsbelangen Annen stelt zich tot doel om de leefbaarheid van het dorp 
Annen te bevorderen. Daarnaast fungeert de Commissie als klankbordgroep naar de gemeente. Zij 
tracht dit doel te bereiken langs wettige weg en wel door het houden van vergaderingen en 
organiseren van evenementen, alsmede door het bevorderen van goede contacten met de 
bewoners onderling, de verschillende verenigingen en organisaties en anderen.” 

 
 
 
 
 
 

 
Annen van boven, 2019 
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Hoofdstuk 2 – bestuur 

2.1 Bestuurslijst 
 

Dagelijks Bestuur  
1. Ype Tol  Voorzitter 
2. Cain de Valk Secretaris  
3. Abel Reitsema Penningmeester 
4. Bea Hofsteenge Vicevoorzitter 

  
5. Roland Kregel 12. Eelke Jan Bouma 
6. Enrico Hanenbergh 13. Hans Brandts Buys 
7. Jarno Drenth 14. Annette Doorduin 
8. Marisca Luning 15. Bert Bentum 
9. Harmen Clement Zeubring 16. Rianne Staal 
10. Gerard Schoenmaker 17. Roy Mulder 
11. Fenja Woest  
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2.2 Bestuurswisselingen 
In 2023 hebben we afscheid genomen van Annika Luth en hebben we 2 nieuwe leden mogen 
verwelkomen, dit zijn Rianne Staal en Roy Mulder. Jarno Drenth heeft aangegeven per 1 januari 2024 
te stoppen. Er is 1 openstaande vacature die wij gaan opvullen met een stagiair voor 1 jaar. Op 1 
januari 2024 bestaat de commissie uit 16 vrijwilligers. 

2.3 Subcommissies 
Binnen het gehele bestuur zijn diverse subcommissies werkzaam die voor verschillende activiteiten 
verantwoordelijk zijn en die organiseren. Per december 2023 zien de subcommissies er als volgt uit.  

Vaste commissies Leden 
Sport- en Spelweek Ype Tol (Vz), Enrico Hanenbergh, Eelke Jan 

Bouma, Bea Hofsteenge, Bert Bentum en Carin 
de Valk 

Oud papier Harmen Clement Zeubring en Abel Reitsema 
Beheer/Verhuur materialen Enrico Hanenbergh, Hans Brandts Buys, Roland 

Kregel en Bert Bentum 
PR Annette Doorduin, Enrico Hanenbergh en Bea 

Hofsteenge 
Brinkgebruikersgroep Harmen Clement Zeubring en Hans Brands Buys 
Annerfair  Fenja Woest (vz), Roland Kregel, Harmen 

Clement Zeubring, Gerard Schoenmaker, Bert 
Bentum en Rianne Staal 

Lief en Leed Carin de Valk en Gerard Schoenmaker 
Anneroel van het jaar en fotograaf van het jaar Hans Brandts Buys en Eelke Jan Bouma 
CD Doet Roland Kregel en Gerard Schoenmaker 
Beweegplein Hans Brandts Buys, Marisca Luning en Rianne 

Staal 
Gemeentezaken Ype Tol, Harmen Clement Zeubring, Rianne Staal 

en Abel Reitsema 
Revue Abel Reitsema, Bea Hofsteenge, Fenja Woest, 

Roland Kregel, Hans Brands Buys en Annette 
Doorduin 

 

 Fenja Woest is vanuit de CD aangesloten bij de werkgroep Naoberhulp. Een groep gericht op 
(veelal oudere) mensen zonder een netwerk in Annen.  

 Eelke Jan Bouma onderhoudt samen met Abel namens de CD de contacten met Hartveilig 
Annen. 

 Gerrit Bazuin is dan wel geen actief lid meer van Commissie Dorpsbelangen, hij verricht nog 
steeds diverse handelingen voor de commissie, zoals het omwisselen van de informatieborden 
in de uilen bij binnenkomst in het dorp Annen.  
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Hoofdstuk 3 – Algemeen verslag  

3.1 Bijeenkomsten   
De Commissie Dorpsbelangen heeft in 2023 10 keer vergaderd. De vergaderingen vonden telkens 
plaats op de 2de woensdag van elke maand in zaal 6 van Ons Dorpshuis. 

Het jaarlijks terugkerende “Nieuw- in-het-jaarfeest” is gehouden bij Breeland Recreatie op zaterdag 21 
januari. Tijdens deze bijeenkomst hebben we afscheid genomen van Annika Luth. 

3.2 Besproken onderwerpen  
Buiten de zaken die in de verschillende subcommissies zijn besproken (hoofdstuk 4), kwamen tijdens 
de vergaderingen dit jaar onder meer de volgende onderwerpen aan de orde: 

Januari 
 

 We hebben een uitnodiging ontvangen voor het startschot 17 januari EK Wielrennen. Marisca 
meldt zich aan als contactpersoon. 

 De huidige verzekering  voor de toiletwagen is per 15 december 2022 beëindigd door de 
verzekeringsmaatschappij. 

 Op 16 januari is er een dorpenoverleg. Fenja en Hans zullen hierbij aanwezig zijn. 
 Besloten is dat we de Anneroel van het jaar nogmaals gaan organiseren 
 Annette heeft een enquête uitgezet over middelen voor informatieverstrekking 
 Annette en Ype hebben vooroverleg gehad met de historische vereniging. Er wordt door de 

vereniging een Herinneringsmonument (vrijheidsmonument) gerealiseerd.   
    Deze zal geplaats worden op het stukje gras t.o. Schoolstraat/molenakkers bij  

 Doetiek Yvonne. Bekendmaking zal worden geregeld door Annette. 
 
Februari 
 

 Het oud papier van ‘t Holthuys wordt sinds een tijdje opgeslagen in containers welke 
opgehaald worden door een bedrijf. Dit omdat het voor de huismeester te veel werk is om 
alles klaar te zetten etc.  

 Scholeksters op dak sporthal - Annette heeft contact gehad met Rens Penninx hierover en hem 
contact gegevens gestuurd van de beheerder van de sporthal. 

 Er is een vacature ontstaan door het vertrek van Annika per 1 januari 2023. Ook is de vacature 
door het vertrek van Tim nog niet opgevuld 

 De subcommissie Sport en Spel heeft hun eerste vergadering gehad met de ploegleiders 
 Voor het thema van de jaarvergadering zijn sponsoren benadert via de mail  
 15 juni a.s. is het 10 jaar geleden dat Annen is uitgeroepen tot “Leukste dorp van Drenthe”. 

Het bord bij de Anlooërweg is al een paar keer weggehaald. Op dit bord stond niet vermeld dat 
het om Annen ging. Hoe leuk zou het zijn om hier een nieuw bord voor te laten maken met de 
tekst Annen- het leukste dorp van Drenthe sinds 2013. 
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Maart 
 

 Jaarvergadering Dorpshuis 27 maart 2023 – Hans gaat hier heen, wanneer hij tijd heeft gaat 
Ype ook heen 

 Er zijn een aantal vragen gesteld aan de Stichting Speeltuinen. Er is weinig activiteit.  
 Er is gestemd voor het opvullen van de vacature. De mensen zullen z.s.m. worden benaderd 

 
 De subcommissie Sport en spel heeft overleg gehad. Er komt een nieuw onderdeel 

“Touwtrekken”, dit zal worden georganiseerd door TTV Boermarke.  
 De jaarvergadering was weer fysiek en heeft plaats gevonden op 13 maart 2023 in het 

Dorpshuis 
 Er wordt een herdenkingsmonument geplaatst op het brinkje op de hoek 

Schoolstraat/Molenakkers – voor de opening heeft de historische vereniging om de 
muziekinstallatie en de blauwe tenten gevraagd. Ook hebben zij het verzoek gedaan voor het 
uitschakelen van het carillon  
 

April 
 

 Donatie glasvezel – gesproken met Piet Steenbergen. Piet vindt het een goed idee om een poll 
uit te zetten in het mededelingenblad.  

 Anno gaat een magazine uitgeven. Annette is bij een bijeenkomst geweest maar verder 
hebben wij hier geen bemoeienis mee. 

 Er zijn een aantal mensen benaderd om de vacature op te vullen. Het is helaas nog niet gelukt 
om deze op te vullen. Wanneer we te weinig mensen hebben tijdens sport en spel zullen we 
oud CD leden benaderen 

 Ype heeft contact gehad met Karl Pladdet (contactambtenaar gemeente) i.v.m. gemeente-
zaken.  Na sport en spel zullen we een afspraak regelen met wethouder Ivo Berghuis.  

 Historische vereniging – Uitnodiging onthulling monument Annen  
 Ype en Abel gaan een krans leggen namens de CD bij de onthulling van het 

herdenkingsmonument. Ook zal er op 4 mei een krans worden gelegd. 
 De voorbereiding van de Sport en Spelweek is in volle gang en dit loopt goed. In deze maand is 

de 2e vergadering met de ploegleiders 
 Er is een nieuwe tent aangeschaft. 

  
Mei 
 

 Er zijn twee mensen benaderd i.v.m. de vacature. Helaas hebben beiden aangegeven dit niet 
te willen. Er is contact geweest met een derde gegadigde en deze gaat erover nadenken. 

 Er zijn dit jaar meer sponsoren en 20 nieuwe bedrijven die zich genegen voelen om sponsor te 
worden voor de sport en spelweek. Uitreiking Anneroel wordt weer gedaan bij de opening. De 
winnaar is echter niet aanwezig. De playback gaat gefilmd worden door Rieks Kamferbeek. 

 We hebben 2 reacties ontvangen voor donatie glasvezelgeld.  
 Gerrit brengt het Oeleneis niet meer rond. We gaan een aantal mensen benaderen om te 

vragen of zij hier iets voor voelen.  
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Juni 
 

 Er staat nog 1 vacature open. We mogen Rianne Staal verwelkomen als nieuw CD lid. Helaas is 
zij bij de eerste vergadering niet aanwezig. 

 Door Lief en Leed is een cadeautje gekocht voor Weimi en Jan i.v.m. sluiting Alldro 
 Er komen steeds meer aanmeldingen voor de Food en Fair. De middag is gericht op de 

kinderen en voor de avond zullen we ons meer richten op volwassenen en hierbij geen film 
maar muziek. 

 We hebben een gesprek gehad met Ivo Bergsma en Karl Pladdet i.v.m. gemeentezaken.  
 De sport en spelweek was weer een geslaagde week . Marisca gaat de subcommissie sport en 

spel verlaten.  
 Er zijn 8 ideeën aangedragen voor het glasvezelgeld.  
 Deze maand is het jaar 10 jaar geleden dat Annen als leukste dorp van Drenthe is uitgeroepen. 

Enrico heeft al eerder geopperd om nieuwe borden neer te hangen.  
 
September 
 

 Er moet nog steeds 1 vacature worden opgevuld 
 De Food en Fair vindt plaats op 16 september 2023. Er komen 10 á 12 standhouders. Wij staan 

er zelf met de drankcarrousel, popcorn en suikerspin.  
 Voor wat betreft de gemeentezaken zullen we een subcommissie oprichten. Aanspreekpunt 

binnen de gemeente is Karl Pladdet 
 Annette heeft een lijst met ideeën gestuurd en Annette, Ype en Bert zullen gaan kijken wat 

haalbaar is om te realiseren. 
 Het grootonderhoud van de Brink gaat goed. Subsidie is geregeld via de gemeente. 
 De deadline voor fotograaf van het jaar is 15 september. Er zijn niet veel aanmeldingen. We 

gaan kijken of er nog genoeg animo voor is.  
 Er moeten nog mensen worden benaderd voor de bezorging van het Oeleneis.  

 
Oktober 
 

 Abel is samen met Bea naar de uitreiking van de Rabo Clubsupport geweest. We hebben een 
mooi bedrag ontvangen van€ 1744,25. We hebben besloten om volgend jaar te gaan stemmen 
of we zelf weer meedoen of dat we via sociale media gaan promoten dat onze stemmers op 
een andere vereniging of stichting moeten gaan stemmen.  

 De Food en Fair was een groot succes. Iedereen was zeer enthousiast. Er waren meer stands 
dan vorig jaar. De kosten voor de fair was € 1600,00 

 We hebben gesproken of we weer een revue willen gaan organiseren. Het kost een hoop tijd 
en geld. De bedoeling was destijds om dit om de 8 jaar te gaan doen. Jubileum Advendo kwam 
ertussendoor. Mogelijk voor 2026 organiseren. Voor de organisatie zal een subcommissie  
worden aangesteld van 5 personen. Abel zal als voorzitter en penningmeester zitting nemen in 
deze commissie en Bea als secretaris. 

 De palen van het aankondigingsbord Spijkerboorsdijk zijn verrot en zullen moeten worden 
vervangen.  

 De prijs voor fotograaf van het jaar wordt dit jaar niet uitgereikt. Er zijn te weinig 
aanmeldingen. De deelnemers zijn benaderd. De ingezonden foto’s zullen worden geplaatst in 
het mededelingenblad. 

 Er is een vraag gekomen vanuit de Sportsbar om reclame te maken voor de muziekavonden in 
het mededelingenblad. Wij hebben aangegeven dit niet te doen omdat het commercieel is en 
het mededelingenblad daar niet voor bedoeld is. 
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November 
 

 Voor de openstaande vacature is Roy Mulder gevraagd. Roy gaat hier nog even over nadenken. 
Jarno heeft aangegeven te stoppen per 1 januari 2024. Wij vinden dit ontzettend jammer maar 
wel heel begrijpelijk. Er ontstaat dus weer een vacature. 

 Voor de besteding van het glasvezelgeld is gekozen voor bankjes op de brink, waterpunten en 
een scootmobiel route door Annen.  

 Subcommissie voor de revue is gevormd 
 Voor onderhoud van het beweegplein komt te weinig geld binnen. Er is een jaarlijkse bijdrage 

vastgesteld voor onderhoudskosten. Er is niet nagedacht over overige kosten zoals vandalisme. 
We gaan een subcommissie samenstellen binnen de CD. 
 

December  
 

 Omdat Jarno heeft aangegeven ons te verlaten ontstaat er weer een vacature. We hebben 
gekozen om te gaan  voor een stagiair i.p.v. een vacature. De stage is in eerste instantie voor 
een jaar en het profiel hiervoor is iemand tussen de 18 en 23 jaar. 

 De sport en spelweek is vroeg komend jaar. De opening zal zijn op zondag 5 mei. 
 Marisca, Rianne en Hans zijn in gesprek geweest met de wijkagent, een jongerenwerker en 

Pieter Venema van de gemeente. Er is afgesproken dat alles wordt gemeld bij de politie. 
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Hoofdstuk 4 – verslag Subcommissies 

4.1 Sport en spelweek    
De doelstelling van de sport- en spelweek is om de saamhorigheid en de persoonlijke contacten tussen 
de bestaande en nieuwe inwoners van Annen te bevorderen. De sport - en spelweek was dit jaar van 
14 tot en met 20 mei. Ook in 2023 werd er weer fanatiek gestreden om 
de eer van de wijk. Dankzij de vele vrijwilligers, naast de ploegleiding 
en de commissie, is de sport en spelweek nog altijd een bijzonder 
evenement. 

Nieuwe inwoners kijken vaak even een jaar de kat uit de boom. De verhalen kennen ze wel en meestal 
hebben ze ook een bezoekje gehad van de ploegleiding. Als de week echter daadwerkelijk van start 
gaat voelen ze het ook. Een uniek evenement! 

De samenstelling van de ploegen met hun ploegleiders en assistenten bestond het afgelopen jaar uit 
de onderstaande mensen: 

 Oranje : Saskia Boeijink, Marko Kirchoff en Arjan de Jonge 
 Blauw : Yvonne Nieborg, Meerten Dekker en Dolf Nijborg 
 Groen : Peter Westerhoff, Marloes Ploeg en Wendy Pekelder 
 Geel : Geesje ten Berge, Rob Hoeksema, Marting Eefting en stagiaire Lieke Slagter 
 Roze : Roelof Raven, Lars Fidder en Melanie Drenth 
 Rood : Peter Boonstra, Johan Zeubring en Emilie Dijkema 
 Pers : Marjolijn van Gelder, Lisa Bijker, Sabrina Devigus, Arantxa Kruize en Quinty Postema 

De opening van de 51ste editie van de sport- en spelweek was net als voorgaand jaar op de Brink. 
Drenthina was weer aanwezig voor de muzikale begeleiding en de ploegleiding stelde zich weer voor 
aan een ieder. 

Ook werd het eerste onderdeel afgewerkt op de zondag. De touwtrekvereniging is sinds 2023 weer 
actief en zij hebben op zondag de touwtrekwedstrijd georganiseerd. Het leverde veel spierpijn op maar 
een ieder was erg enthousiast over dit onderdeel en de organisatie. 

Het rode draad spel was ook dit jaar onderdeel van het programma. Tijdens de opening werden 
detailfoto’s uitgedeeld. De buurten moesten aangeven waar deze foto’s gemaakt waren. Tot onze 
verbazing werd er direct fanatiek gezocht en kwamen de goede antwoorden al snel binnen. Als tweede 
opdracht moesten er muizentrapjes gemaakt worden.  

Hierbij ging het om de grootste afstand. Zelf de 
burgemeester was aanwezig om de meting eerlijk te laten 
verlopen. 
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De maandagavond was er dit jaar geen dammen. In plaats daarvan waren er twee nieuwe onderdelen, 
het traditionele bordspel ‘mens erger je niet’ en de videogame Mariokart. Beiden werden fanatiek 
gespeeld. Bij het bordspel was het leeftijdsverschil tussen de deelnemers enorm groot maar een ieder 
was ongelofelijk fanatiek. Volgens de deelnemers en het publiek moeten deze onderdelen zeker 
blijven. 

De playbackshow op woensdag was als vanouds weer een succes. Veel publiek die vol bewondering 
naar de acts aan het kijken waren. Achter het podium zie je alle mensen die helpen voor het 
opbouwen en begeleiden van de deelnemers. Fanatiek bij de opbouw en trots als hun ploeg heeft 
opgetreden (ongeacht de uitslag). Ook zie je de zenuwachtige deelnemers. De een vindt het 
spannender als de ander. Je staat uiteindelijk voor een volle sporthal op een podium. 

Oude songs, musicals en medleys alles komt voorbij op zo’n avond. 

Donderdag is traditiegetrouw de dorpsomloop. De buurten verzinnen en bouwen en spel. Vooraf 
wordt deze besproken met de commissie om met name de veiligheid te beoordelen. Dit is altijd een 
bijzonder overleg. Er zijn buurten die gedetailleerd met tekening etc. het spel uitleggen maar we zien 
ook bierviltjes met aantekeningen. Uiteindelijk wordt een spel vaak nog aangepast maar de veiligheid 
staat bij alle buurten bovenaan. Spektakel is belangrijk maar er moeten geen onnodige risico’s gelopen 
worden. 

Wel knap hoe de bouwploegen elk jaar weer een mooi spel bedenken. De deelnemers mogen achteraf 
aangeven welk spel zij het leukst vonden. Deze buurt krijgt een eervolle vermelding en een kleine prijs. 

De cinqualon was dit jaar iets aangepast. De start was nog steeds in spijkerboor, kanovaren wordt 
lastig op het droge, maar vervolgens zijn we niet hardlopend naar de bartelaar vertrokken. Eerst zijn 
we gaan mountainbiken vanaf de Bartelaar. Het hardlopen en het wielrennen vond plaats in het dorp. 
Hierdoor zijn er meer toeschouwers en is het ook voor de deelnemers leuker. 

De afsluiting van de week is de zeskamp op de Brink. Hier strijden de ploegen om de laatste punten. De 
zeskamp was ook dit jaar weer beslissend. 

De zeskampploegen gaven weer alles om de laatste punten binnen te halen en wellicht nog een 
plaatsje te stijgen op de ranglijst. Ook de ploegleiders moeten een spel doen. Dit jaar mochten ze het 
al oude skilopen en mattrekken doen. Erg fysiek zo aan het einde van de week. Als commissie hadden 
wij dit iets te makkelijk ingeschat. Het blijft een uitputtende week voor de organisatie. Gelukkig dat we 
er zoveel plezier aan beleven. 

De afsluiting was op de Brink. Alle ploegen hebben de tenten bij elkaar gezet en zo werd de week nog 
even doorgenomen. 

De sport- en spelcommissie bestond dit jaar uit: Marisca, Enrico, Jarno, Eelke Jan, Bea en Ype. 

Het bulletin werd evenals voorgaande jaren weer gedrukt door Jan Greving en verspreid door diverse 
wijkbewoners. 

De felbegeerde bekers zijn door de volgende ploegen gewonnen: 

Handbalbeker - Ploeg Blauw    Zeskamp trofee - Ploeg Oranje 
Mini-zeskamp trofee - Ploeg Blauw   Dorpsomloop trofee - Ploeg Rood 
Anno beker (voetbal) - Ploeg Rood   Rode Lantaarn - Ploeg Geel 
Sport- en Spelweek wisselbokaal- Ploeg Rood 
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De eindstand van de 51e sport- en spelweek Annen was als volgt 

Plek  Ploeg  
1 Rood 
2 Blauw 
3 Oranje 
4 Roze 
5 Groen 

6 (rode lantaarn) Geel 

De 52e editie van de ANNER sport- en spelweek staat gepland in de week van 5 t/m 11 mei 2024. 

4.2 Hartveilig Annen  
Hartveilig Annen is een initiatief van burgerhulpverleners die zich inzetten voor het redden van levens 
bij een hartstilstand in ons dorp. In dit jaarverslag blikken we terug op de activiteiten en resultaten van 
het afgelopen jaar. 
 
Stickers vervangen 
Een van de belangrijkste acties die we dit jaar hebben ondernomen, is het vervangen van de 
elektroden in de AED-kasten. De oude elektroden waren over datum, één moest worden vervangen  
 
na inzet van een AED. We hebben bijna alle elektroden vervangen, op een na die zal in april moeten 
worden vervangen. 
 
Oproepen 
In 2023 hebben we als Hartveilig Annen meerdere keren gereageerd op oproepen van Hartslag Nu. We 
hebben in totaal 12 keer uitgerukt om reanimatiehulp te verlenen. Daarvan waren er 8 succesvol, dat 
wil zeggen dat het slachtoffer met een hartslag naar het ziekenhuis is vervoerd. We zijn trots op deze 
resultaten, die laten zien dat onze inzet levens kan redden. We willen alle burgerhulpverleners 
bedanken die hebben deelgenomen aan de oproepen. 
 
Herhalingslessen en opleiding 
Een aandachtspunt voor het komende jaar is de scholing van de burgerhulpverleners. De 
aanmeldingen en opkomsten bij de reanimatielessen waren erg laag.  Dit betekent dat veel 
hulpverleners hun vaardigheden en kennis niet hebben kunnen opfrissen of uitbreiden. We vinden het 
belangrijk dat onze hulpverleners goed getraind en voorbereid zijn. Daarom willen we in 2024 weer 
herhalingslessen en opleidingen aanbieden. We hopen op een goede opkomst en betrokkenheid van 
onze hulpverleners. 
 
Tot slot 
We sluiten dit jaarverslag af met een woord van dank aan iedereen die zich heeft ingezet voor 
Hartveilig Annen. We zijn blij met de steun en de samenwerking die we hebben ontvangen van de 
Commissie Dorpsbelangen, de AED-eigenaren en de hulpdiensten. We hopen dat we in 2024 verder 
kunnen gaan met onze missie om Annen hartveilig te houden. 
Met vriendelijke groet werkgroep Hartveilig Annen 
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4.3 Film en Food Festival 
16 september is voor de tweede keer het Food & Fair festival in Annen georganiseerd. Het was heerlijk 
weer, de hapjes vielen goed in de smaak en veel Anneroelen hebben genoten van de gezelligheid! 
Onze mooie brink werd in de middag omgetoverd tot een festivalterrein. Bezoekers konden zich 
verlekkeren aan o.a. heerlijke cakejes, Arabische hapjes, hamburgers of een portie Nacho’s. Ook waren 
er dit jaar een aantal kraampjes met leuke snuisterijen, was de Keet present met lekkere broodjes 
beenham en stond de stichting oud en nieuw alvast met de spekkedikken klaar. 
 

 
 
 
De verloting werd dit jaar georganiseerd door Stichting Toegankelijk Aa en Hunze met een opbrengst 
voor een mobiel invalidentoilet voor Annen! 
 
De kinderen konden genieten van de jeugdfilm “Binnenste buiten”. Dit keer in een gezellig hoekje van 
de fair. 
 
Al met al een succesvolle tweede editie en we zijn alweer gestart met de voorbereiding van het 
volgende Food & Fair Festival op zaterdag 7 september 2024. 
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4.4 Beheer en verhuur 
De beheer- en verhuurcommissie heeft de taak onze materialen te beheren en te verhuren.  
Onder deze materialen vallen o.a.: 
 

 Toiletwagen 
 Geluidsinstallatie 
 Dranghekken 
 Aanhangwagens 
 Kuipsteekspel 
 Diverse spelmaterialen 
 Tafels, stoelen en marktkramen 

 
De geluidsinstallatie wordt alleen verhuurd aan (muziek-, sport-, etc.) verenigingen en evenementen 
binnen Annen. 
De materialen zijn voor een groot deel opgeslagen in “De Beuk” aan de Spijkerboorsdijk en deels in 
een container naast de schuur van de werktuigenvereniging bij De Haven.  
De geluidsinstallatie is ondergebracht in een woning van een CD-lid en de dranghekken staan bij DHZ-
winkel Klinkers aan de Smalwolde. 
 
Verhuur 
De toiletwagen is in 2023 21x verhuurd. 
De geluidsinstallatie is 20x verhuurd en de dranghekken 7x. 
Van het kuipsteekspel en de Koepel is 1x gebruik gemaakt. 
Verder is er diverse malen gebruik gemaakt van de tafels, stoelen en kraampjes uit de container. 
Ook zijn er verschillende spelmaterialen uit de Beuk uitgeleend. 
 
Beheer 
De vier activiteitenborden bij de entree van het dorp zijn door Gerrit steeds verwisseld. 
Het bord aan de Spijkerboorsdijk is tijdelijk verwijderd en krijgt een nieuwe fundering.  
 

4.5 Oud Papier 
Het oud papier werd in 2023 in 8 ronden opgehaald met 4 vrachtwagens per keer en verder is er 
wederom veelvuldig gebruik gemaakt van de container bij de brandweerkazerne. We zijn dit jaar 
geëindigd op bijna 292 ton. Dit is voor Annen zeer zeker geen slecht resultaat gezien de voorgaande 
jaren en het blijft dus alleszins de moeite waard om het papier te blijven inzamelen. 
 
De prijs is geheel 2023 helaas ruim onder de garantieprijs van 3,18 cent per kilo gebleven. Bij een prijs 
beneden de 3,18 cent vult de gemeente deze gelukkig aan tot 3,18 cent. Hierdoor hebben we 
financieel wel behoorlijk ingeleverd t.o.v. 2022. 
Deze opbrengsten van het oud papier geeft de commissie mogelijkheden om haar activiteiten uit te 
voeren en hier en daar wat extra’s toe te voegen of om iets nieuws op te starten. Getrouw aan onze 
doelstelling om de leefbaarheid van het dorp Annen te versterken. 
Alle vrijwilligers van de S&S-ploegen en leden van Dorpsbelangen worden dan ook hartelijk bedankt 
voor hun werkzaamheden tijdens de papierinzamelingen. Voor 2024 staan er weer 8 ophaalrondes 
gepland. 
 
De data voor 2024 zijn al via het Oeleneis en de afvalwijzerapp van de gemeente  verspreid en we 
hopen in 2024 weer veel oud papier te ontvangen, maar daar hebben we natuurlijk wel de 
medewerking van het dorp bij nodig. 
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4.6 Aa en Hunze gemeentezaken (beweegplein) 
Er zijn in het afgelopen jaar enkele opmerkelijke zaken te melden. 
De eerste jaarvergadering van de deelnemende verenigingen vond plaats en de twee 
onderhoudsdagen hadden voldoende belangstelling om een groot deel van het onderhoud te kunnen 
doen. 
De werkgroep is blij met deze  ondersteuning. 
Gedurende het jaar heeft Hans regelmatig controles uitgevoerd waarna, veelal met hulp van de 
technische groep van Ons Dorpshuis, enige reparaties zijn uitgevoerd. 
De controles en de reparaties worden opgetekend in het logboek. 
In de loop van het jaar is enig klein vandalisme geconstateerd. In oktober liep dit echter uit de hand en 
waar dat toen nog gerepareerd kon worden, herhaalde zich dat begin november. 
De werkgroep heeft dit besproken en een brandbrief aan commissie Dorpsbelangen gestuurd omdat 
de werkgroep geen eigenaar is en geen aangifte kan doen. Ook is de zorg over de continuering van de 
werkgroep aangegeven. 
De CD heeft hierop een commissie geformeerd die zaken gaat oppakken. 
Hierbij zal ook gekeken moeten worden naar het genereren van midden voor groot onderhoud, zoals 
aanvullen van de bodembedekking. 
 
Namens de werkgroep, 
Wim Boschma 
Klaas Behling 
Hans Brandts Buys 
  

OUD PAPIER   2018 2019 2020 2021 2022 2023
Opbrengst Opbrengst Opbrengst Opbrengst Opbrengst Opbrengst

MAAND aantal kg aantal kg aantal kg aantal kg aantal kg aantal kg

januari 32.380 8.240 13.560 15.910 29.920 32.590
februari 24.190 30.630 29.220 17.140 30.230 15.690
maart 8.690 10.850 18.950 40.790 12.040 31.100
april 28.800 33.140 23.750 16.430 27.810 23.770
mei 32.890 31.410 29.070 31.490 26.620 16.320
juni 9.020 10.210 34.390 29.480 19.210 28.330
juli 27.930 29.350 16.410 19.310 27.100 23.140
augustus 8.990 26.660 25.710 29.400 26.760 15.850
september 22.780 11.050 26.400 15.760 14.050 26.260
oktober 32.650 30.230 16.510 30.000 30.060 27.500
november 20.240 25.160 32.170 31.410 21.480 12.650
december 32.110 29.040 32.640 22.440 22.750 38.710

totaal 280.670 275.970 298.780 299.560 288.030 291.910
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4.7 Brinkgebruikersgroep 
De Brinkgebruikers groep bestaat uit de organisaties die evenementen organiseren op de brink: 
Brink markten Annen, Anno, Vrienden van Oranje, Vocaal Festival, Commissie Dorpsbelangen, MC 
Annen en sinds 2023 weer onze eigen Touwtrek vereniging Boermarke. Ieder jaar betalen de 
brinkgebruikers en bijdrage wat aan eind van het seizoen te goede komt aan het onderhoud van de 
brink. Vanuit de CD proberen we dit wat te coördineren en ook onze gezamenlijk brinkagenda bij te 
houden. Verder onderhouden we zo nodig ook het contact met de gemeente inzake de brink, 
aangezien de gemeente-eigenaar is van de Brink. 
  
2023 stond in het teken van groot onderhoud. Vanuit de brinkgebruikers groep hebben we een 
onderhoudsploeg opgezet. Middels subsidie van de gemeente, maar ook onze eigen bedragen is de 
brink geëgaliseerd en opnieuw ingezaaid. Met name de zelfredzaamheid vanuit ons dorp maar ook 
betrokken organisatie en bedrijven maakt het dat dit een project is geweest waar we met elkaar 
best trots op mogen zijn. 

4.8 Communicatie en PR  
De commissie Communicatie en PR heeft als doel om de inwoners van het dorp Annen te informeren 
over activiteiten die plaatsvinden in Annen. Daarnaast is de commissie aanspreekpunt voor 
dorpsbewoners, verenigingen, stichtingen en ondernemers. 
Het verzorgen van publiciteit rondom de jaarlijks terugkerende activiteiten van Commissie 
Dorpsbelangen behoort tot de vaste taken van de commissie. Via het Mededelingenblad, Oeleneis, 
Facebook, Instagram, het Sport en Spel programmaboekje en de huis-aan-huisbladen houden we 
iedereen op de hoogte van de vele activiteiten die plaatsvinden in Annen. Via de website www.annen-
info.nl is onder andere informatie te vinden over het dorp, verenigingen, evenementen en de 
activiteitenkalender. Ook de bedrijven die de CD ondersteunen zijn hier te vinden. 
Cijfers 
 
In 2023 heeft de commissie 12 keer het Mededelingenblad uitgegeven. Het Mededelingenblad is een 
online nieuwsbrief die naar 835 mailadressen wordt gestuurd. In mei en december 2023 is het 
Oeleneis verschenen. We plaatsen minimaal één keer per week een bericht op onze social media-
accounts, namelijk Facebook en Instagram. Op Instagram zijn er 434 mensen die ons volgen. Op 
Facebook hebben we op dit moment 1.668 volgers. 
Onderzoek naar informatievoorziening 
Eind december 2022 hebben we een onderzoek gedaan naar de informatievoorziening vanuit de 
Commissie Dorpsbelangen. Uiteindelijk hebben in totaal 153 mensen deze lijst ingevuld, waarvan drie 
op papier en de rest online. De belangrijkste uitkomsten zijn als volgt: 
 
● 57,8% wil naast de online middelen (Mededelingenblad, social media, website) ook graag op papier 
geïnformeerd worden. 
● De meeste mensen zijn tevreden met de informa evoorziening. Een aantal mist nog middelen. Zo 
worden onder andere de lichtreclame genoemd waar een aantal ondernemers gebruik van maken, 
maar ook een raamvenster in het winkelcentrum waar wekelijkse activiteiten van alle verenigingen, 
het dorpshuis, de bibliotheek, etc. op kunnen worden vermeld. Maar ook een app van het dorp Annen, 
reclameborden langs de weg en een rubriek in de Schakel worden genoemd als mogelijk aanvullende 
middelen. 
● Over de inhoud is men over het algemeen tevreden. Er komen nog een paar sugges es binnen: meer 
informatie over sportverenigingen en er wordt nog gezegd dat het misschien goed is om alle 
informatie die nu gedeeld wordt via diverse website, zoals Koningsdag, de Avondvierdaagse etc. op 
één plek te zetten. Dit is nu te veel verspreid over verschillende sites en social mediakanalen. 
 
Samenstelling: In 2023 bestond de commissie Communicatie en PR uit de volgende leden: Bea 
Hofsteenge, Enrico Hanenbergh en Annette Doorduin. 
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4.9 Noaberhulp 
Het team van de noaberhulp werkt inmiddels los van de CD. We zijn nog betrokken vanwege het 
financiële beheer van de stichting en ondersteuning bij evt. communicatie. 
Fijn dat dit ook kan in Annen en veel dorpsgenoten klaar staan om een ander te helpen! 

4.10 Fotograaf van het jaar 
In de loop van het voorjaar is een nieuwe ‘fotograaf van het jaar verkiezing. ‘ 
De opzet was iets soberder dan het voorgaande jaar.  Waar vorig jaar vijf foto’s konden worden 
ingestuurd is dit teruggebracht naar twee. Ook de kinderen werden weer verzocht mee te doen. 
De sluitingsdatum was 15 september. 
Het aantal inzendingen was echter teleurstellend zodat van een expositie en prijzen is afgezien. 
De inzenders hebben een bedankje gehad en kregen een plekje in het mededelingenblad 

4.11 Anneroel van het jaar 
In januari is de verkiezing in gang gezet. Het doel van deze verkiezing is om extra aandacht te besteden 
aan mensen die iets bijzonders doen voor ons dorp. 
Iedereen kon vanaf januari één persoon nomineren met een uitgebreide beschrijving waarom deze 
persoon in het zonnetje gezet moet worden. 
De sluitingsdatum was 16 april. Er zijn 6 verschillende personen elk 2 keer genomineerd. De 
genomineerden zijn door 12 verschillende personen aangedragen. Uit deze 6 personen is Klaas Behling 
gekozen tot Anneroel van het jaar 2022. Tijdens de opening van de sport en speelweek is hij in het 
zonnetje gezet, maar was daar helaas zelf niet bij aanwezig door vakantie. Klaas is gekozen tot 
Anneroel van het jaar, door zijn inzet in tal van verenigingen in ons dorp. 
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